POWER OF ATTORNEY

I/We:	• • • • • • • • • • • • • • • • • • • •
	انا/نحن:
Address:	العنوان:
Do hereby appoint and authorize Associated Patent & Trademark Services and/or Associated Patent & Trademark Services (Offshore) SAL and/or Anis Joseph Sara, To act jointly & severally, as my/our Agents in the United Arab Emirates for the defense, the registration and maintenance of my/our Intellectual or Industrial Property Rights, of any kind (Marks, Patents, Designs, Copyright). I/We request that all notices, requisitions,	قد عينت / عينا وفوضت / فوضنا اسوشيتد بيتنت اند تريدمارك سيرفيسز و/أو اسوشيتد بيتنت اند تريدمارك سيرفيسز (اوف شور) ش.م.ل. و/أو انيس جوزيف ساره، ليكونوا مجتمعين ومنفردين وكلاء عني / عنا في دولة الإمارات العربية المتحدة من أجل حماية وتسجيل وصيانة وتجديد جميع حقوق الملكية الفكرية أو الصناعية خاصتي / خاصتنا، من أي نوع كانت (علامات فارقة، اختراعات، نماذج صناعية، حقوق تأليف وسواها). وارجو / نرجو أن ترسل
communications or certificates relating thereto be sent to the said agents at the following address, which is also our address for service:	جميع الطلبات والمكاتبات والشهادات وغيرها المتعلقة بهذا الموضوع للوكلاء المذكورين على العنوان التالي الذي اتخذه / نتخذه أيضا
P.O. Box 187070, Dubai, The U.A.E.	عنوانا لي / لنا للتبليغ والمراسلات: ص.ب. 187070، دبي، الإمارات العربية المتحدة
P.O. Box 187070, Dubai, The U.A.E. I/We hereby undertake to give notice to the competent department(s) during the period of protection of any change in my/our name, address, legal status and address for service mentioned above, and I/we authorize the said agents to appoint a substitute or substitutes, to alter and amend any document, to maintain the subject matter hereof in force, to defend my/our rights against opposition, infringement and all other legal proceedings and I/we hereby confirm and ratify whatsoever the said agents, their Substitute(s) may lawfully do. I/We hereby revoke all previous authorizations (if any) in respect of the same matter.	عنوانا لي / لنا للنبيع والمراسلات: ص.ب. 187070، دبي، الإمارات العربية المتحدة واتعهد / نتعهد بأن اخطر / نخطر القسم المختص بالوزارة وأثناء مدة الحماية القانونية بكل تغيير في اسمي / اسمنا أو عنواني / عنواننا أو وضعي / وضعنا القانوني أو عنوان التبليغ والمراسلات المبين اعلاه واصرح / نصرح للوكلاء المذكورين أن يعينوا وكيلا أو وكلاء عنهم وأن يقوموا بتعديل أو تصحيح أي مستند وأن يعملوا على أن يستمر/ تستمر تسجيلي / تسجيلاتنا نافذة وأن يدافعوا عن حقوقي / حقوقنا ضد المعارضات والتعديات والإجراءات القضائية. واقر / نقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكلاء المعينون أو من ينوب عنهم في حدود القانون. والغي / نلغي كل التوكيلات المعطاة سابقا من قبلي / قبلنا في الموضوع ذاته.
I/We hereby undertake to give notice to the competent department(s) during the period of protection of any change in my/our name, address, legal status and address for service mentioned above, and I/we authorize the said agents to appoint a substitute or substitutes, to alter and amend any document, to maintain the subject matter hereof in force, to defend my/our rights against opposition, infringement and all other legal proceedings and I/we hereby confirm and ratify whatsoever the said agents, their Substitute(s) may lawfully do. I/We hereby revoke all previous authorizations (if	ص.ب. 187070، دبي، الإمارات العربية المتحدة واتعهد / نتعهد بأن اخطر / نخطر القسم المختص بالوزارة وأثناء مدة الحماية القانونية بكل تغيير في اسمي / اسمنا أو عنواني / عنواننا أو وضعي / وضعنا القانوني أو عنوان التبليغ والمراسلات المبين اعلاه واصرح / نصرح للوكلاء المذكورين أن يعينوا وكيلا أو وكلاء عنهم وأن يقوموا بتعديل أو تصحيح أي مستند وأن يعملوا على أن يستمر / تستمر تسجيلي / تسجيلاتنا نافذة وأن يدافعوا عن حقوقي / حقوقنا ضد المعارضات والتعديات والإجراءات القضائية. واقر / نقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكلاء المعينون أو من ينوب عنهم في حدود القانون. والغي / نلغي كل التوكيلات المعطاة سابقا
I/We hereby undertake to give notice to the competent department(s) during the period of protection of any change in my/our name, address, legal status and address for service mentioned above, and I/we authorize the said agents to appoint a substitute or substitutes, to alter and amend any document, to maintain the subject matter hereof in force, to defend my/our rights against opposition, infringement and all other legal proceedings and I/we hereby confirm and ratify whatsoever the said agents, their Substitute(s) may lawfully do. I/We hereby revoke all previous authorizations (if any) in respect of the same matter.	ص.ب. 187070، دبي، الإمارات العربية المتحدة واتعهد / نتعهد بأن اخطر / نخطر القسم المختص بالوزارة وأثثاء مدة الحماية القانونية بكل تغيير في اسمي / اسمنا أو عنواني / عنواننا أو وضعي / وضعنا القانوني أو عنوان التبليغ والمراسلات المبين اعلاه واصرح / نصرح للوكلاء المذكورين أن يعينوا وكيلا أو وكلاء عنهم وأن يقوموا بتعديل أو تصحيح أي مستند وأن يعملوا على أن يستمر / تستمر تسجيلي / تسجيلاتنا نافذة وأن يدافعوا عن حقوقي / حقوقنا ضد المعارضات والتعديات والإجراءات القضائية. واقر / نقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكلاء المعينون أو من ينوب عنهم في حدود القانون. والغي / نلغي كل التوكيلات المعطاة سابقا من قبلي / قبلنا في الموضوع ذاته.